
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 449
Ministeren bedes oplyse, hvor meget og hvornår de danske Thalidomid-ska-
dede har fået i erstatning fra f.eks. medicinalindustrien? Herunder om det er
alle de danskere med anerkendte Thalidomid-skader, som fik tilkendt erstat-
ning af medicinalindustrien.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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